
SPRAWOZDANIE Z PRAC KOMISJI BUDŻETU I ROZWOJU 

ZA MIESIĄC PAŹDZIERNIK 2019 R. 

 

W miesiącu październiku Komisja Budżetu i Rozwoju obradowała dwa razy - w dniu 14 i 22 

października. 

 

14 października Komisja Budżetu i Rozwoju pracowała według następującego porządku: 

           

1. Opiniowanie propozycji wysokości stawek podatków na 2020 rok. 

2. Analiza skutków finansowych wprowadzenia zmian wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

3. Informacja o realizacji inwestycji gminnych. 

4. Sprawy różne. 

 

Ad.1. W posiedzeniu wzięli udział przedstawiciele Stowarzyszenia Przedsiębiorców Kąteckich Pan 

Prezes Sławomir Hryniewicz i członek zarządu Pan Piotr Paszkowski, którzy zabrali głos w dyskusji 

nad wysokością stawek podatku od nieruchomości. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała proponowane wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz 

podatku od posiadania środków transportowych na 2020 rok. Stawki podwyższono o wysokość 

wskaźnika cen towarów i usług -1,8%. 

Komisja wstępnie opiniowała proponowaną stawkę podatku za wywóz odpadów komunalnych w 

wysokości 23 zł za segregowane i 46 złotych za niesegregowane (proponuje się dwu krotność stawki, 

ustawa przewiduje czterokrotność). 

 

Ad.2. Kierownik Wydziału Podatków i Opłat Pani Małgorzata Rydzewska przedstawiła dane 

dotyczące podatku od środków transportowych. Dochody z tytułu tego podatku w 2019 roku to kwota 

435 tys. złotych. Różnica w dochodach między bieżącym rokiem a rokiem poprzednim to 338 tys. 

złotych. Komisja stoi na stanowisku, aby pozostawić obniżone stawki na 2020 rok i monitorować 

dochód z tego tytułu. 

 

Ad.3. Pracownicy Wydziału Planowania Rozwoju i Inwestycji przedstawili informacje o obecnym 

stanie realizacji inwestycji gminnych . 

 

Ad. 4. Komisja negatywnie zaopiniowała wniosek firmy Omega Buildings sp. z o.o. sp. k. o 

zmniejszenie o 90% stawki podatku od nieruchomości dla podmiotów świadczących usługi związane 

ze sportem. Komisja wnioskuje o utrzymanie wysokości ulgi z bieżącego roku. 

 

22 października Komisja Budżetu obradowała według następującego porządki: 

 

1. Analiza złożonych wniosków do budżetu na 2020 rok w zakresie inwestycji. 

2. Informacja o wysokości deficytu budżetowego za III kwartał 2019 rok. 

3. Opiniowanie uchwał. 

4. Sprawy różne. 

 

 



Ad.1. Członkowie komisji otrzymali pisemną informację z poszczególnych wydziałów Urzędu 

Gminy dotyczącą złożonych wniosków do budżetu na 2020 rok. Wpłynęły również wnioski z ZOJO 

dotyczące dodatku motywacyjnego oraz zapotrzebowania szkół. 

W posiedzeniu komisji wzięła udział pani kierownik GOPS, która poinformowała członków komisji 

o znacznym wzroście kwot związanych z pomocą rodzinom. Będzie to budżet ok.60mln złotych co 

wiąże się z koniecznością zwiększenia zatrudnienia o dodatkowe dwie osoby, a to z  kolei generuje 

trudności lokalowe. Dyskutowaliśmy również o potrzebie utworzenia mieszkania chronionego i 

wysokich  kosztach opłat Domów Pomocy Społecznej. 

 

Ad.2. Pani Skarbnik udzieliła informacji o wysokości deficytu budżetowego za III kwartał 2019 roku. 

 

Ad. 3. Odbyła się dyskusja na temat rezygnacji ze Stowarzyszenia Aglomeracja Wrocławska. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał w sprawie: 

- wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na czas oznaczony do 3 lat - Kąty Wrocławskie dz. 105/13 

AM-14, 

- zmian w budżecie gminy na 2019 rok, 

- zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Kąty Wrocławskie, 

- określenia stawek podatku od nieruchomości w roku 2020, 

- określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych w 2020 roku. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek pani skarbnik dotyczący wysokości stawki podatku 

rolnego na 2020 rok w wysokości 146,15 zł za ha. 
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